
Zapisnik 
 sa 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 4. rujna 2024. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko Patačko, 
Sazivom KLASA: 024-02/24-02/6, URBROJ: 2137-15-23-1 od 29. kolovoza 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u zgradi Općine Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, s 
početkom u 1930  sati. 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Ivan Turbelija,  
5. Božidar Jendrijev, 
6. Hrvoje Fuček. 

 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Milan Kolar, 
3. Martina Jendrijev Tomašek. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag.iur., pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac, 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 36. sjednicu Općinskog vijeća Općine 

Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 36. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 6 (šest) članova Vijeća. Odsutni su članovi Općinskog vijeća g. Darko Marić, g. Milan Kolar i gđa. 
Martina Jendrijev Tomašek koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 
35. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 30. srpnja 2024. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 35. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 35. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 30. srpnja 

2024. godine verificiran jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 36. sjednice. Da li ima nekih 

primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na usvajanje Dnevni 
red 36. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 36. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) 
glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 

 
Dnevni red: 

 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 
Ferdinandovac za prvo polugodište 2024. godine, 
2. Razmatranje i usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine, 
3. Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje od 1. 
siječnja do 30. lipnja 2024. godine, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o poništenju Javnog natječaja za prodaju nekretnina 
u vlasništvu Općine Ferdinandovac, 



5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Odluke o načinu raspolaganja, korištenja i 
upravljanja nekretninama te poslovnim udjelima i dionicama u vlasništvu Općine Ferdinandovac, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnoga 
prostora u vlasništvu Općine Ferdinandovac, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o plaći i drugim materijalnim pravima općinskog načelnika 
Općine Ferdinandovac, 
8. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za prvo 
polugodište 2024. godine, 
9. Razmatranje i davanje suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno vrijeme u Dječjem vrtiću 
Košutica Ferdinandovac na radnom mjestu odgojiteljice, 
10. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
  

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
 Razmatranje  prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2024. godine 
 

PREDSJEDNIK: primili smo prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 
Ferdinandovac za prvo polugodište 2024. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U 1. polugodištu 2024., do 30. lipnja 2024., ukupni prihodi ostvareni su u 
iznosu 542.610,10 eura odnosno oko 31,81% u odnosu na plan. Rashodi su ostvareni u iznosu od 
592.392,25 eura odnosno oko 29,24% u odnosu na planirane ukupne rashode za 2024. tako da je u 
razdoblju od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine ostvaren manjak prihoda u iznosu od 49.782,15 eura koji 
se pokriva viškom prihoda iz prethodnog razdoblja. Razlog povećanju rashoda u prvoj polovici godine je 
završetak projekata iz 2023. godine koji su dovršeni u 2024. godini. Radi se o projektima „Uređenje i 
opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu“, projekt „Uređenje parka na Trgu slobode u 
Ferdinandovcu – II. faza“ i investiciji rekonstrukcije i prenamjene stambene jedinice u prostor za skupinu 
dječjeg vrtića. U drugoj polovici godine očekuje se povećanje prihoda obzirom da će biti isplaćena 
sufinanciranja za projekte koji su odobreni u 2024. godini. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2024. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2024. 
godine. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Ferdinandovac za prvo polugodište 2024. 
godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje i usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 
PREDSJEDNIK: primili smo izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 

Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U razdoblju od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine sredstva proračunske 
zalihe nisu korištena. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   



 
 

  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. 

Zaključak o usvajanju izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac  

za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 
 

PREDSJEDNIK: primili smo Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje 
od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim Izvješćem obuhvaćene su najvažnije aktivnosti iz djelokruga rada 
općinskog načelnika Općine Ferdinandovac, kao i rada Općine Ferdinandovac, u razdoblju od 1. siječnja do 
30. lipnja 2024. godine. U izvještajnom razdoblju donesena je jedna izmjena i dopuna Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu. Proračun Općine Ferdinandovac za 2024. godinu po I. izmjenama i 
dopunama iznosi 2.071.120,11 eura. U izvještajnom razdoblju prihodi su ostvareni u iznosu od 542.610,10  
eura, a rashodi u iznosu od 592.392,25 eura. U izvještajnom razdoblju poduzimane su redovne aktivnosti 
održavanja nerazvrstanih cesta i putova. Sklopljen je i ugovor za izvanredno održavanje nerazvrstanih cesta 
sanacijom postojećeg asfaltnog kolnika, a koji je realiziran u drugoj polovici godine. U izvještajnom 
razdoblju ishođena je građevinska dozvola za izgradnju nerazvrstane ceste u Brodiću na k.č.br. 2444/158 
k.o. Ferdinandovac. Projekt je prijavljen na Natječaj za provedbu intervencije 73.13. Potpora javnoj 
infrastrukturi u ruralnim područjima koji je objavila Agencija za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i 
ruralnom razvoju. U izvještajnom razdoblju naručena je usluga izrade troškovnika za modernizaciju 
postojećih makadamskih cesta (stabilizacija šljunčane podloge) na području Općine Ferdinandovac. Vršeni 
su popravci i modernizacija javne rasvjete. Vlastiti komunalni pogon redovito je održavao javne površine i 
mjesno groblje. U parku na Trgu slobode u Ferdinandovcu dovršeni su radovi II. faze uređenja u sklopu kojih 
je postavljena solarna parkovna rasvjeta uz staze, obnovljen paviljon te izrađena PVC sportska obloga na 
asfaltiranoj podlozi školskog igrališta. Projekt uređenja parka sufinanciralo je Ministarstvo prostornog 
uređenja, graditeljstva i državne imovine  iznosom od 35.600,00 eura. Također, uz školsko igralište 
postavljena je vanjska rasvjeta (LED reflektori). U izvještajnom razdoblju dovršen je projekt „Uređenje i 
opremanje pomoćnog nogometnog igrališta u Ferdinandovcu“ koji je sufinanciralo Ministarstva turizma i 
sporta iznosom od 20.000,00 eura. Projektirana je izgradnja pješačko-biciklističke staze u Dravskoj ulici u 
Ferdinandovcu. Na mjesnom groblju je zasađen novi drvored te započeli i radovi uređenja mjesnog groblja 
za koje je odobreno sufinanciranje od strane Ministarstva prostornog uređenja, gradnje i državne imovine u 
iznosu od 25.100,00 eura. U izvještajnom razdoblju dovršeni su radovi rekonstrukcije i prenamjene 
stambene jedinice u prostor za skupinu dječjeg vrtića koje je sufinanciralo Ministarstvo regionalnog razvoja 
i fondova Europske unije iznosom od 53.000,00 eura. Po završetku radova rekonstrukcije vrtića ishođena je 
uporabna dozvola te je otvorena četvrta odgojno-obrazovna skupina koja je krenula s radom u lipnju ove 
godine. Općini Ferdinandovac temeljem uspješne prijave na javni poziv koji je raspisao je Središnji državni 
ured za demografiju i mlade odobreno je sufinanciranje u iznosu od 14.245,41 eura za održavanje kulturno-
umjetničkih  radionice učenja sviranja tamburaških instrumenata te nabavu tamburaških instrumenata i 
popratne opreme. Kao i prošlih godina nastavljeni su programi sufinanciranja poljoprivrede i turizma.  
Nastavljene su i demografske mjere, pomoći umirovljenicima, školarcima i studentima te sufinanciranje 
rada udruga. Odobren je projekt Brižne ruke podravske te je proveden natječaj i zaposleno sedam žena koje 
će brinuti o ukupno 42 korisnika.  U izvještajnom razdoblju nastavljeni su radovi izgradnje fekalne 
kanalizacije na području Općine Ferdinandovac. Suradnja s Općinskim vijećem bila je uspješna i učinkovita. 
Uložen je zajednički trud u pravodobno donošenje akata te provedbu aktivnosti projekata i brojnih mjera 
sufinanciranja. Rad Općine funkcionirao je prema planu i bez većih poteškoća. Općina je redovno 



podmirivala sve obaveze i nije se financijski zaduživala. Poduzimane su sve aktivnosti nužne za zakonit rad 
Općine, pravodobno izvršenje svih obveza  te aktivnosti prijave i realizacije projekata.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o radu općinskog načelnika Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje od 
1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje od 
1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o poništenju Javnog natječaja za prodaju nekretnina 

u vlasništvu Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o poništenju Javnog natječaja 
za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Proveden je javni natječaj za prodaju nekretnina koje je Općina Ferdinandovac 
naslijedila kao ošasnu imovinu. Radi se o kućama i okućnicama iza pok. Stjepana Grčića i pok. Mladena 
Kolara. Predlaže se poništenje natječaja, obzirom da u natječajnom roku nije zaprimljena ni jedna ponuda. 
Nakon poništenja natječaja tražit ćemo od sudskog vještaka revidiranje procijenjenih vrijednosti nekretnina 
te potom raspisati ponovljeni natječaj. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o poništenju Javnog natječaja 
za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Odluku o poništenju Javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Ferdinandovac. 
Odluka o poništenju Javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Ferdinandovac 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Odluke o načinu raspolaganja, 

korištenja i upravljanja nekretninama te poslovnim udjelima i dionicama  
u vlasništvu Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu 

raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama te poslovnim udjelima i dionicama u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje pročelnicu JUO Općine Ferdinandovac. 
HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: U Odluci o izmjenama Odluke o načinu 

raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama te poslovnim udjelima i dionicama u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac stoji da se cijena nekretnine za prodaju prikazuje u kunama po m2. Obzirom da je RH važeća 
valuta euro predlaže se izmjena valute u Odluci. Također, predlaže se da se za prodaju prikazuje početna 
cijena za ukupnu kvadraturu nekretnine, a ne po m2 obzirom da su površine nekretnina u ZK ulošcima 
iskazane u ČHV-ima, a u katastru po m2 jer još nije izvršena katastarska izmjera.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu 



raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama te poslovnim udjelima i dionicama u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest)  glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Odluku o izmjenama Odluke o načinu raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama te 
poslovnim udjelima i dionicama u vlasništvu Općine Ferdinandovac. 

Odluka o izmjenama Odluke o načinu raspolaganja, korištenja i upravljanja nekretninama te 
poslovnim udjelima i dionicama u vlasništvu Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji  

poslovnoga prostora u vlasništvu Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i 
kupoprodaji poslovnoga prostora u vlasništvu Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U trenutno važećoj Odluci cijene zakupa izražene su u kunama pa se predlaže 
izmjena cijena u eure. Također, predlaže se smanjenje iznosa za davanje poslovnog prostora u zakup 
pravnim osobama u vlasništvu ili pretežitom vlasništvu Republike Hrvatske, odnosno pravne osobe u 
vlasništvu ili pretežitom vlasništvu jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave, ako je to u interesu 
i cilju općega, gospodarskog i socijalnog napretka njezinih građana. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i 
kupoprodaji poslovnoga prostora u vlasništvu Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest)  glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Odluku o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnoga prostora u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac. 

Odluka o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnoga prostora u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o plaći i drugim materijalnim pravima  

općinskog načelnika Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o plaći i drugim materijalnim 
pravima općinskog načelnika Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Vlada Republike Hrvatske krajem srpnja ove godine donijela je novu Odluku o 
visini osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika kojom je osnovica o plaći državnih dužnosnika 
povećana na 947,18 eura bruto. Navedenom Odlukom propisano je da se nova osnovica primjenjuje 
počevši s plaćom za mjesec srpanj 2024., koja se isplaćuje u mjesecu kolovozu 2024. godine. Kako plaću 
općinskog načelnika čini umnožak koeficijenta i osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika, nova 
osnovica izravno se primjenjuje na plaću načelnika. U razgovoru s načelnicima okolnih općina, većina 
načelnika izjasnila se da trenutno neće smanjivati plaću. No s obzirom na veliki porast osnovice smatram da 
trenutno je važeća plaća načelnika previsoka obzirom na veličinu Općine Ferdinandovac te trenutne plaće 
službenika i namještenika Općine i djelatnika Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Obzirom na navedeno 
predlažem smanjenje koeficijenta za obračun plaće općinskog načelnika s trenutnih 3,50 na 3,00. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o plaći i drugim materijalnim 
pravima općinskog načelnika Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 



  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest)  glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Odluku o plaći i drugim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine Ferdinandovac. 
Odluka o plaći i drugim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine Ferdinandovac nalazi 

se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razmatranje i usvajanje Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica 

 za prvo polugodište 2024. godine 
 

PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo Izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg 
vrtića Košutica za prvo polugodište 2024. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  Ukupni prihodi poslovanja u periodu od 1. siječnja do 30. lipnja ostvareni su u 
iznosu 105.647,33 eura ili 36,78 % od Plana. Ukupni rashodi poslovanja u periodu  1. siječnja do 30. lipnja 
2024. ostvareni su u iznosu 119.987,03 eura ili 42,37 % od Plana. Manjak iz prethodnog razdoblja iznosi 
4.018,96 eura, a u prvom polugodištu 2024.  iznosi 14.339,70 eura. Ukupni nastali manjak pokrit će se u 
sljedećem razdoblju. Vrtić je redovnu djelatnost vršio do početka lipnja u tri odgojno-obrazovne skupine, a 
početkom lipnja otvorena je i četvrta skupina. Od ukupno ostvarenih prihoda najzastupljeniji su prihodi iz 
proračuna Općine Ferdinandovac u iznosu 90.353,15 eura koji su utrošeni financiranje rashoda  poslovanja i 
rashoda za nabavu dugotrajne imovine. Od ukupno nastalih rashoda najzastupljeniji su rashodi za zaposlene 
u iznosu od 93.399,11 eura te materijalni rashodi u iznosu od 24.266,00 eura. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg 
vrtića Košutica za prvo polugodište 2024. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za prvo 
polugodište 2024. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za prvo 
polugodište 2024. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 

 
Točka 9. 

Razmatranje i davanje suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno vrijeme  
u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac na radnom mjestu odgojiteljice 

 
PREDSJEDNIK: u materijalima za sjednicu primili smo Odluku o izboru radnice na radno mjesto 

odgojiteljice u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: objasnio da se radi o zapošljavanju na neodređeno vrijeme na mjestu 
odgojiteljice u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac te je stoga potrebna suglasnost osnivača. Nova 
odgojiteljica zapošljava se zbog otvaranja četvrte odgojno-obrazovne skupine. Odlukom Upravnog vijeća 
odabrana je odgojiteljica Marija Stipeč. Načelnik predlaže davanje suglasnosti na Odluku. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema,  
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Odluku o izboru radnice na radno mjesto 
odgojiteljice u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   

 
 
 
 
 
 



 
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“   
d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno vrijeme u Dječjem vrtiću 
Košutica Ferdinandovac na radnom mjestu odgojiteljice. 

 Zaključak o davanju suglasnosti na zapošljavanje radnice na neodređeno vrijeme u Dječjem 
vrtiću Košutica Ferdinandovac na radnom mjestu odgojiteljice nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 

 
Točka 10.  

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 
 

     PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ?   
                 OPĆINSKI NAČELNIK: Provedena je javna nabava za radove modernizacije postojećih makadamskih 
cesta (stabilizacija šljunčane podloge) na području Općine Ferdinandovac, ali u roku za dostavu ponuda nije 
pristigla niti jedna ponuda. S obzirom na veliko povećanje cijene navedenih radova na tržištu, ispituju se 
cijene asfalta te mogućnost asfaltiranja jednog dijela predviđenih cesta. U pripremi je nabava za radove 
izgradnje dijela staze u Dravskoj ulici u Ferdinandovcu, dio radova biti će sufinanciran kroz projekt 
aglomeracije obzirom da su iskopi rađeni na toj trasi. Idući tjedan je sastanak u Đurđevcu vezano uz 
povećanje iznosa sufinanciranja rada JVP-a Đurđevac. Zbog povećanja osnovice za obračun plaća držanih 
službenika i namještenika porasle su plaće vatrogasaca te postoji određeni manjak u financijskom planu 
JVP-a za koji se predlaže namirenje sredstvima osnivača. Također, tema sastanka biti će i gradnja staračkog 
doma u Đurđevcu te način sufinanciranja projekta. 
                PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
   IVAN TURBELIJA, član, požalio se na rad poštara zbog čega dolazi do kašnjenja u primitku važnih 
pošiljaka koje sadrže određene rokove za postupanje. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Općina će poslati dopis Hrvatskoj pošti te zatražiti poboljšanje poštanskih 
usluga i rokova isporuke pošiljaka. 

  VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: održan je sastanak Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 
prirodnih nepogoda temeljem kojeg je predloženo načelniku da podnese zahtjev Koprivničko-križevačkoj 
županiji za proglašenje elementarne nepogode -suše na području Općine Ferdinandovac. Kako je župan 
proglasio elementarnu nepogodu u tijeku je podnošenje zahtjeva za prijavu štete. Informacija je objavljena 
na radiju i webu općine, a obrasci su dostupni na webu i u općini pa Vas molim da i vi pomognete u 
informiranju poljoprivrednika kako bi se prijave štete pravodobno podnijele. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema,  završavam sjednicu Općinskog vijeća 
Općine Ferdinandovac u 20:36 sati.  
 
ZAPISNIČAR:                                                                           PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                                                    Branko Patačko 


